
 
 
Dear Students, 
 
“Solve for Tomorrow 2015”: an App developing competition for Special Education Needs (SEN) 
 
Would you like to show your talent? Would you like to become a technological profession to create social 
changes? Would you like to win Samsung products and a study tour? It is your time to shine! We proudly 
present Samsung “Solve for Tomorrow 2015” to you - an App developing competition for Special Education 
Needs (SEN). 
 
Your Creativity is Essential. 
Samsung always believes that innovative technology can build a better tomorrow and create positive social 
changes. This year, Samsung Solve for Tomorrow program fosters you as a Hong Kong Tertiary student to 
develop App for SEN. This is to unleash your potential to utilize technology to help the needy. Most 
importantly, the winning Apps can be displayed in a public exhibition and uploaded on Samsung Galaxy 
Apps Store for students with SEN to download for free! 

Your Opportunity to Win a study tour and Attractive Prize! 
Not only could you win an attractive amount of scholarships, but also a remarkable study tour in foreign 
country! The Champion and the first-runner up teams will be invited to a study trip. 

Enrollment 
Full-time tertiary students are welcome. Participants in a group of 2 to 4 should submit a PowerPoint 
proposal explaining their App solutions for SEN students to improve their life with creative and innovative 
ideas on or before 27th July 2015, 6pm. 15 teams will be shortlisted and they are requested to attend 
different mandatory programs to get deeper knowledge about the needs of SEN students. The 15 
shortlisted teams will eventually develop an App for judges’ evaluation on or before 25th October 2015, 
6pm. Please: 

   Refer to the Competition Leaflet and Tool-Kits for further details. 
   Fill in the Application Form and submit it with your Proposal to enter the competition. 
   Send them to samsung_S4T@guruonline.com.hk before 27th Jul, 2015, 6 p.m. 
  
(Please download the Competition Leaflet, Tool-kits and Application Form in the below link:  
https://drive.google.com/folderview?id=0B4wAahTZ_sLgfm9YT0p2S3UtUUo3alVDekxLeXlFM3NvTl9BdXNG

OWR4X2J5a3BPRGhPNEk&usp=sharing) 
 

Should you have any enquiries about the competition, please do not hesitate to contact our enquiry hotline 
at 3952 6472 or samsung_S4T@guruonline.com.hk. 

We look forward to your excellent work!  
  

Best Regards,  

Solve for Tomorrow Campaign Team 
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召集愛心 x 智慧 – 參加 Samsung「Solve for Tomorrow 2015」應用程式設計比賽 

 
各位同學： 

 
你身懷絕技，但又無用武之地？想助特殊學習需要的學生一臂之力？或者贏取到三星產品和外地遊

學的機會？Samsung 現舉辦名為「Solve for Tomorrow 2015」應用程式設計比賽，幫助有特殊學習需

要的學生，並誠意邀請大專院校各精英參加！ 

 
我們需要你的創意 

三星一直深信創新科技能為社會帶來正面的改變從而建設更好的將來。三星 Solve for Tomorrow 比賽

讓大家運用科技解決社會問題，建設更美好的香港。今年，我們為全港的專上學院全日制學生建立

了一個平台，為特殊教育需要學生設計應用程式。我們期望年青人能釋放潛能，透過科技幫助弱勢

社群。最重要的是，勝出的應用程式將有機會公開展覧，並上載到 Samsung Galaxy Apps Store 供特殊

教育需要學生免費下載! 

有機會贏取遊學團及豐富獎金獎品 

你不但有機會贏取豐富的獎學金，勝出的頭 2 支隊伍更能獲外地遊學的機會！ 

比賽報名 

歡迎全港就讀專上學院的全日制學生（包括本科生、副學士、高級文憑）參加比賽。有興趣的同學

可自行組隊，並於報名時遞交一份應用程式的計劃書，解釋其應用程式的構思如何運用創意及科技

幫助特殊學習需要的學生。所有參賽隊伍須於 2015 年 7 月 27 日下午 6 時前呈交報名表及計劃書。

大會將挑選十五隊進入比賽，參加一系列工作坊，了解更多特殊學習的需要。被挑選的十五隊隊伍

必須於 2015 年 10 月 25 日下午 6 時前繳交應用程式設計，供評審團作最後評審。有興趣隊伍請: 

   參閱比賽單張及比賽錦囊 

   填上附件的報名表格並連同計劃書一拼遞交報名 

   於 2015 年 7 月 27 日下午 6 時前電郵至 samsung_S4T@guruonline.com 

 

(請於以下網址下載比賽單張、錦囊及報名表: 

https://drive.google.com/folderview?id=0B4wAahTZ_sLgfm9YT0p2S3UtUUo3alVDekxLeXlFM3NvTl9BdXNG
OWR4X2J5a3BPRGhPNEk&usp=sharing) 

如對比賽有任何疑問，歡迎致電 3952 6472 或電郵至 samsung_S4T@guruonline.com，謝謝！ 

各位同學請把握機會，踴躍參加，齊來一展所長！ 

 

Should you have any queries, please do not hesitate to contact Mr. Isaac Lo by phone at 3952 
6479 or by email isaaclo@guruonline.com.hk. 

 
Best Regards, 
Solve for Tomorrow 活動團隊 
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